



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

PO Box 9808  
STN T CSC  
K1G 4A8

Casier postal 9808  
Station T, CSC  
K1G 4A8

Ms. Sonia L'Heureux  
Parliamentary Budget Officer (interim)  
Library of Parliament  
Parliament Buildings  
Ottawa, Ontario K1A 0A9

**JUN 26 2013**

Re: PBO Information Request IR0124: Economic Action Plan 2013 initiative to consolidate procurement of end-user devices

Dear Ms. L'Heureux:

In response to your Information Request (IR0124) of June 13, 2013, and following my examination of the request, the historical data and information requested does not reside within Shared Services Canada. As such, I suggest that you contact the Treasury Board Secretariat in relation to this request.

Should you have questions or concerns, please do not hesitate to contact my office.

Yours sincerely,

Liseanne Forand  
President

c.c.: Ms. Yaprak Baltacioglu, Secretary of the Treasury Board of Canada,  
Treasury Board of Canada Secretariat

Mr. Rick Stewart, Assistant Secretary to the Cabinet, Privy Council Office, Liaison  
Secretariat for Macroeconomic Policy



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

PO Box 9808  
STN T CSC  
K1G 4A8

Casier postal 9808  
Station T, CSC  
K1G 4A8

Madame Sonia L'Heureux  
Directrice parlementaire du budget (par intérim)  
Bibliothèque du Parlement  
Édifices du Parlement  
Ottawa (Ontario) K1A 0A9

26 JUIN 2013

Objet: Demande d'information IR0124 du DPB : initiative du Plan d'action économique de 2013 pour le regroupement de l'acquisition du matériel destiné aux utilisateurs finaux

Madame,

Je vous écris en réponse à votre demande d'information (IR0124) du 13 juin 2013. Suite à mon examen de la demande, je dois vous informer que les données et renseignements historiques demandés ne sont pas tenus par Services partagés Canada. Par conséquent, je vous recommande de communiquer avec le Secrétariat du Conseil du Trésor en ce qui a trait à cette demande.

N'hésitez pas à communiquer avec mon bureau si vous avez des questions ou préoccupations.

Veuillez agréer mes salutations distinguées,

*pour*  
Liseanne Forand  
Présidente

c. c. Madame Yaprak Baltacioglu, Secrétaire du Conseil du Trésor du Canada,  
Secrétariat Conseil du Trésor du Canada

Monsieur Rick Stewart, secrétaire adjoint auprès du Cabinet, Bureau du Conseil privé,  
Secrétariat de liaison de politique macroéconomique